



## 畢業禮

敬啟者：

由於屯門大會堂未能依原定日期提供場地，本校第三十屆畢業典禮現定於6月23日(星期六)假屯門大會堂演奏廳舉行。

全體同學必須出席畢業典禮，並須穿著整齊校服及符合學校規定的髮式儀表，於典禮當晚七時三十分到達屯門大會堂，參與總綵排。

如遇颱風、雷暴或惡劣天氣時，敬請留意學校的應變措施及安排。若8號颱風訊號或紅色/黑色暴雨警告訊號在下午三時前除下，當晚畢業典禮將會照常舉行；若8號颱風訊號或紅色/黑色暴雨警告訊號在下午三時後發出，當晚畢業典禮將會取消。有關活動的更改日期及地點將另行通知。當日最新消息可瀏覽學校網頁(www.yottpk.edu.hk)或致電校務處查詢。

鑒於畢業典禮日期有所更改，校歷表修訂如下：

1. 中一至中三溫習周：5月28日(星期一) - 6月5日(星期二)  
中四及中五溫習周：5月28日(星期一) - 6月4日(星期一)
2. 中一至中三年終考試日期：6月6日(星期三) - 6月21日(星期四)  
中四及中五年終考試日期：6月5日(星期二) - 6月21日(星期四)
3. 學校後備/考試日/上課日：6月22日(星期五)
4. 第三十屆畢業典禮後假期：6月25日(星期一)

如有垂詢，請聯絡班主任。

此致  
各家長

仁愛堂田家炳中學校長  
吳潔容謹啟

二零一八年五月十一日

回條 (14/5 交回班主任)

敬覆者：本人知悉 貴校第三十屆畢業典禮及校歷表修訂之安排，定當督促敝子弟準時出席畢業典禮。

此覆  
仁愛堂田家炳中學校長

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_



11 May 2018

Graduation Ceremony

Since the Tuen Mun Town Hall is unable to provide venue on our original schedule, the 30<sup>th</sup> Graduation Ceremony will be rescheduled to 23 June (Saturday) at the Auditorium of the Tuen Mun Town Hall. All students are required to attend the ceremony, and should arrive at the venue punctually at 7:30 pm in tidy school uniform, hairstyle and appearance compliant with the school regulations for the final rehearsal and the ceremony.

In case of adverse weather conditions on 23 June, please take notice of the school's preparedness measures and arrangements. If the typhoon signal number 8 or red/black rainstorm warning is in place after 3:00 pm, the ceremony will be cancelled. Students and parents will be informed of the date and venue of the rescheduled ceremony subsequently. For the latest update, please visit the school website ([www.yottkp.edu.hk](http://www.yottkp.edu.hk)) or call the general office.

Due to the abovementioned change, the following amendments are made to the school calendar:

1. S1 – S3 Revision Week: 28 May (Monday) – 5 June (Tuesday)  
S4 and S5 Revision Week: 28 May (Monday) – 4 June (Monday)
2. S1 – S3 Final Examination: 6 June (Wednesday) – 21 June (Thursday)  
S4 and S5 Final Examination: 5 June (Tuesday) – 21 June (Thursday)
3. School Reserve Day: 22 June (Friday)
4. Day Off after the Graduation Ceremony: 25 June (Monday)

For enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung  
Principal



Reply Slip (To be submitted to form teacher on 14 May)

\_\_\_\_\_ May 2018

I am notified of the arrangements of the 30<sup>th</sup> Graduation Ceremony and the amendments to the school calendar. I will urge my child to attend the ceremony on time.

Class: \_\_\_\_\_ Class number: \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Parent signature: \_\_\_\_\_